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E6_B1_89_E5_AF_B9_E7_c96_607581.htm A man who knows how

to wear color well can really turn some heads. According to Kim

Johnson Gross, co-founder of Chic Simple Ltd, men shouldnt be

afraid of color but should embrace it. They should experiment even

if its just with shirt colors. Kim and I discussed this topic and we

came up with several tips men need to know about wearing color。 

一个有品位的男人应该知道如何挑选衣服的颜色。Kim

Johnson Gross声称男人应该不要害怕亮色而应该接受它。他

们应该从T恤的颜色开始学起。下面是一些关于男人需要知道

的挑选衣服颜色的小贴士： 1.Especially wear color in summer 夏

季最适合穿彩色衣服 我要收藏 Summer is such a festive time of

year. Light and bright colors are de rigeur. So I advise you to choose

a color that is your signature color for the season and one that

enhances your natural skin and hair tone。 夏季时一年中喜庆的

季节。简单明亮的颜色是最时尚的。所以我建议你选择与季

节合适，能提亮你的肤色，且与你的发型相称的颜色。 2.Stay

away from beige colored shirts 远离米色的衬衣 Beige is a bad color

for shirts or any article that is around the face. It is rarely a good color

for someone. I dont know why designers continue to push this color

on us. Just dont seccumb to the pressure。 无论是米色的衬衣还

是米色的围巾之类的，都是一个错误的选择。真的很少有人

适合米色。我不知道为什么设计师还要坚持为我们设计米色

的衣服，总之不要接受这种强加的意志去选择米色。 3.French



blue is always a good choice 法国蓝总是不错的选择 French blue,

which is a rich medium blue, is a flattering color for most skin tones.

It makes a great dress shirt, which is mainly where you will find this

sumptuous hue。 法国蓝，是一种鲜艳的半蓝色，是众多衬衣

的偏爱色调。你会发现，这是一种豪华的色调，它使得一件

衬衣华丽不已。 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下

载。详细请访问 www.100test.com 


